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Valtuutetut Sirpa Kauppinen ja Vaula Norrena ja 37 muuta valtuutettua ovat jättäneet 
seuraavan valtuuston työjärjestyksen mukaisen aloitteen:

”Länsi-Vantaalla suuri osa koulujen liikuntasaleista on pitkiä aikoja poissa käytöstä remonttien ja 
sisäilmaongelmien (sekä jatkossa sähköisten ylioppilaskirjoitusten) johdosta. Nyt myös uudehko 
Tuomelan koulun liikuntahalli aiotaan poistaa käytöstä 31.5.2016, koska se lasketaan kuuluvaksi 
Tuomelan koulukiinteistöön.

Tuomelan 262 m² liikuntahalli on rakennettu esteettömäksi ja laadukkaaksi liikuntatilaksi vain noin 
kymmenisen vuotta sitten. Hyvää rakennusta ei kannata jättää käyttämättä tilanteessa jossa sille on 
kipeä tarve. Tällä hetkellä urheiluseurat käyttävät Tuomelan liikuntahallia 41 tuntia viikossa.

Korvaavia tiloja ei ole, päinvastoin sekä Pähkinärinteen että Rajatorpan liikuntasalit ovat vuorollaan 
remontissa, ja myös Hämeenkylän koulun liikuntasali on sisäilmaoireiden takia todennäköisesti 
pidempään poissa käytöstä.
Muun muassa Myllymäen koulun sali on poistettu käytöstä jo aikaisemmin.

Länsi-Vantaan liikuntaseurojen toiminnan turvaamiseksi esitämme, että liikuntatoimi ottaa 
vastatakseen Tuomelan koulun liikuntarakennuksen ylläpidosta ja antaa tilan jatkua urheiluseurojen 
käytössä.”

Kaupunginvaltuusto 25.1.2016 § 21

Päätös:
Päätettiin ottaa asia käsiteltäväksi ja lähettää se kaupunginhallitukselle valmisteltavaksi.
_____

Maankäytön rakentamisen ja ympäristön toimialan tilakeskus toteaa aloitteeseen 
vastauksena seuraavaa:
Tilakeskus on neuvotellut liikuntapalvelujen kanssa koulujen liikuntasalien tilanteesta ja 
liikuntapalvelut on suhtautunut myönteisesti Tuomelan koulun liikuntasalirakennuksen 
ylläpitokustannusten korvaamiseen urheiluseurojen toiminnan jatkumiseksi. Tilakeskuksen puolesta 
liikuntatilojen käyttöön ei ole esteitä toistaiseksi. Tilanteeseen voi vaikuttaa muun muassa tilojen 
kunnon heikkeneminen tai kiinteistöön liittyvät jatkotoimenpiteet koulukäytön päättyessä.

Kaupunginhallitus 7.3.2016 § 37

Maankäytön, rakentamisen ja ympäristön toimialan apulaiskaupunginjohtajan esitys:
Päätetään 

a) antaa Sirpa Kauppiselle ja Vaula Norrenalle sekä usealle muulle aloitteen allekirjoittaneelle 
valtuutetulle esityksen mukainen kaupunginhallituksen vastaus, ja

b) esittää kaupunginvaltuustolle merkittäväksi kaupunginhallituksen vastaus tiedoksi.
Päätös:
Päätettiin yksimielisesti palautta asia valmisteluun.
_____

Maankäytön rakentamisen ja ympäristön toimialan apulaiskaupunginjohtaja täydensi vastausta 
seuraavasti:
Tuomelan koulun liikuntatila voidaan ylläpitää liikuntatoimen käytössä toistaiseksi.

Sivistystoimi toteaa vastauksena aloitteeseen seuraavaa:
Tuomelan koulun liikuntasalin käyttö järjestetään riippumatta siitä jatkuuko opetus 
koulurakennuksessa syksyllä 2016. Liikuntapalvelut ja tilakeskus käyvät läpi tilan käyttöön liittyviä 
käytännön asioita ja tilan käyttö pyritään varmistamaan sujuvasti. Tilakeskus tarkistaa tilan 
käytettävyyden ja tarvittavat toimenpiteet, jotta tila voidaan pitää käytössä koulukäytön 



päättymisestä huolimatta. Tilaan on voinut hakea käyttövuoroja aiempaan tapaan Timmi-
tilavarausjärjestelmän kautta. 

Jos kevään aikana tehtävät selvitykset osoittavat, että joistakin syistä Tuomelan koulun liikuntasalin 
käyttö ei ole mahdollista, liikuntapalvelut pyrkii tekemään järjestelyitä muissa käytettävissä olevissa 
tiloissa toiminnan jatkumisen turvaamiseksi edes osittain. 

Sivistystoimessa päätettiin perustaa työryhmä tekemään kevään 2016 aikana selvityksiä ja linjauksia
koulujen liikuntatilojen käytön periaatteista. Työryhmän tehtäväksi annettiin mm. selvittää Tuomelan 
ja Hevoshaan koulujen liikuntasalien käytön periaatteet 1.8.2016 lähtien, miettiä tarvittaessa 
pidemmän aikavälin lisätilaratkaisuja liikuntatoimintaan ja tilavarausjärjestelmän käyttöoikeuksien 
linjaaminen. Työryhmään kuuluvat liikuntajohtaja, perusopetuksen johtaja, ruotsinkielisten 
palveluiden johtaja, talous- ja hallintojohtaja sekä nuoriso- ja aikuiskoulutuksen johtaja. Lisäksi 
työryhmään kutsutaan tilakeskuksesta edustajaksi Pekka Wallenius. Työryhmä raportoi selvitysten 
tuloksista viimeistään huhtikuun viimeiseen sivistystoimen johtoryhmään. 

Kaupunginhallitus 21.3.2016 § 22

Kaupunginjohtajan esitys:
Päätetään 

a) antaa Sirpa Kauppiselle ja Vaula Norrenalle sekä usealle muulle aloitteen allekirjoittaneelle 
valtuutetulle esityksen mukainen kaupunginhallituksen vastaus, ja

b) esittää kaupunginvaltuustolle merkittäväksi kaupunginhallituksen vastaus tiedoksi.
Käsittely:
Kaupunginjohtaja muutti listatekstin kappaleen ’Sivistystoimi toteaa vastauksena aloitteeseen 
seuraavaa:’ ensimmäisen lauseen muotoon: ”Tuomelan koulun liikuntasalin käyttö järjestetään 
riippumatta siitä jatkuuko opetus koulurakennuksessa syksyllä 2016.”
Päätös:
Hyväksyttiin muutettu esitys.

Täytäntöönpano: kaupunginkanslia; esitys valtuustolle

Muutoksenhakuohje: 7.4. oikaisuvaatimus- ja valituskielto

Lisätiedot:
Pekka Wallenius puh. 09 8392 2376, Veli-Matti Kallislahti 09 8392 3632 etunimi.sukunimi[at]vantaa.f


